
Oppsummering 
Kampanje for Rv19 

Mai og juni 2024 



Målsettinger for arbeidet 

Hovedmål:  
• Sikre at Riksvei 19 ikke tas ut av listen over 

prioriterte prosjekter i Nasjonal Transportplan 2025-
2036, til tross for at dette var reg eringens innstilling.  
 

Delmål:  
• Løfte Riksvei 19 på den nasjonale agendaen.  
• Mobilisere hele Mossesamfunnet for å etablere et 

bredt politisk press.  
• Sikre bred politisk støtte, uavhengig av flertall på 

Stortinget.  



En omfattende plan ble g ennomført 

• Etablert styringsgruppe for arbeidet. 
• Utvikling av skarpe fakta og budskap for at Rv19 må prioriteres.  
• Arrangement: «Hele Moss står samlet om Rv19» foran Rådhuset. 
• Etablert nettsiden www.rv19.no som nav for all argumentasjon og fakta.  
• Omfattende digital kampanje for å nå mossesamfunnet og politikere i sosiale media. 
• Bannere på Rådhusbrua. 
• Kronikker og innlegg. 
• Pressemeldinger og nyhetssaker. 
• Barnas demonstrasjon mot kø og kaos. 
• Produksjon av klistremerker.  
• Betydelig 1-til-1 kontakt mellom mossesamfunnet og sentrale politikere. 
• Betydelig koordinering mellom alle involverte aktører. 

 



Styringsgruppen 

Yngvar Trandem – administrerende direktør i Mosseregionens 
Næringsutvikling (MNU) 
 
Per Skau Thorvaldsen – styremedlem NAF Moss og Omegn 
 
Michael Torp – varaordfører i Moss kommune 
 
Rolf Aaneland – kommunikasjonsrådgiver, Kime analyse og 
kommunikasjon 



Bilder og illustrasjoner som 
oppsummerer aktivitetene 





Storstilt 
markering foran 
Rådhuset 15. 
mai 









Kampanjesiden www.rv19.no 

Nettside med fakta om riksveien, og dens nasjonale 
betydning.  
 
Spørsmål og svar om riksveien.  
 
Gode budskap til bruk i argumentasjon.  
 
Samleside for gode mediesaker.  
 
Underskriftskampanje fra velforeningene.  

 



Stort engasjement drevet av målrettet annonsering i sosiale medier 



Betydelig oppmerksomhet i nasjonale medier 



Betydelig oppmerksomhet i nasjonale medier 



Vi har fått stor støtte fra Moss Avis på lederplass 



Samtlige nålevende ordførere i Moss samlet seg bak et tydelig budskap 



Og vi lot barna si hva de mener om kø og kaos 



Vi fikk lederen i transportkomiteen til å bruke en dag i Moss for å se på kø og kaos 



Og arbeidet ble lagt 
merke til

«Det har vært jobbet ekstremt godt med RV19 de siste
ukene. Hele det politiske Moss står nå samlet. SVs 
Barham Azadi og Høyres ordfører Simen Nord har vært
gode frontfigurer for lobbyarbeidet inn mot Stortinget, 
og vi har klart å synliggjøre et bredt folkelig
engasjement med alle velforeningene som har samlet 
seg. Alt dette legges merke til på Løvebakken.»

Gisle Haakonsen i Moss Avis 27. mai 2024



Budskapet har nådd ut!  



Resultatet 



Riksvei 19 ble reddet i siste liten! 



Komiteens flertallsmerknader gir litt å jobbe med 

Østfold - Rv. 19 Moss 
Komiteens flertall, medlemmene fra Arbeiderpartiet, Høyre, Senterpartiet, Sosialistisk Venstreparti og 
Venstre, viser til at det i flere omganger har vært jobbet med å finne den beste løsningen for rv. 19 
g ennom Moss, og mener det er avg ørende at dette arbeidet fortsetter, slik at en kommer fram til en 
god og omforent løsning. De trafikale utfordringene g ennom Moss sentrum er komplekse, og omfatter 
også at det må finnes en løsning for ferjesambandet Moss–Horten, som er et av landets mest 
trafikkerte ferjesamband. Ferjesambandet fører til at det er en blanding av næringstransport, 
interntransport og g ennomgangstrafikk som belaster dagens veinett. Flertallet viser videre til at rv. 19 
er en viktig del av samarbeidsprosjektet Miljøløftet Moss. Dette er et samarbeid som skal bidra til god 
samordning av areal- og transportutvikling, med nullvekst i den lokale personbiltrafikken som 
overordnet mål. Avtalen er inngått mellom Moss kommune, Viken fylkeskommune, Bane NOR, 
Jernbanedirektoratet og Statens vegvesen. 
 
Et annet flertall, medlemmene fra Høyre, Fremskrittspartiet, Sosialistisk Venstreparti og Venstre, viser 
til enigheten mellom partiene Høyre, Fremskrittspartiet, Sosialistisk Venstreparti, Rødt, Venstre og 
Kristelig Folkeparti, og fremmer følgende forslag: 
 
«Stortinget ber reg eringen ta rv. 19 Moss ut av ‘Utviklingsporteføljen’ og sikre oppstart på prosjektet i 
planperioden.» 



Riksvei 19 ble satt på den nasjonale agendaen 
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Nøkkeltall for sosiale og digitale medier 

Nesten 150 000 visninger på Facebook alene! 
 
5 000 besøk på rv19.no 
 
Nær 4 000 underskrifter til støtte for veien. 
 
Vi har tru et alle de viktigste interessentene – 
opptil flere ganger.  



5 grunner til at vi lyktes i vår kamp 

 
1. Vi viste at Moss står samlet. 
2. Vi hadde utviklet svært gode budskap og 

argumentasjon for rv19s betydning.  
3. Presist press mot sentrale politikere g ennom 

målrettet innsats fra politikere og velforeninger. 
4. Bredt folkelig engasjement som underbygget 

viktigheten av veien.  
5. Takket være en koordinert innsats, spilte aktørene 

hverandre gode.  
 
 

Men kampen er ikke over: Arbeidet må fortsette for å 
realisere veien til beste for Norge, Moss og byens 
innbyggere.  



For mer informasjon, vennligst ta kontakt med: 

Yngvar Trandem  
Administrerende direktør i Mosseregionens Næringsutvikling (MNU) 
yt@mnu-as.no, tlf 917 75 556. 
 
Per Skau Thorvaldsen   
Styremedlem NAF Moss og Omegn 
per@p-consult.no, tlf: 411 76 543. 
 
Michael Torp 
Varaordfører i Moss kommune 
Michael.torp@moss.kommune.no, tlf 959 29 852. 
 
Rolf Aaneland 
Kommunikasjonsrådgiver, Kime analyse og kommunikasjon 
raa@kime.no, tlf: 932 54 752. 


